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פורום המכללות הטכנולוגיות תוקף בחריפות את שר הפנים אריה דרעי ושר 

 האוצר משה כחלון:

"משרדי הפנים והאוצר פוגעים במכללות הטכנולוגיות ומפלים אותנו בכוונה 

 לעומת מוסדות להשכלה גבוהה,  ישיבות, בתי מדרש וסימנרים לחרדים!"

 

כל המוסדות האקדמיים בישראל, בתי הספר התיכונים והמקצועיים, סמינרים חרדים, ישיבות ובתי מדרש 

 הארנונה. זוכים לפטור מלא או משמעותי בחיוב מס

בתחום החינוך וההשכלה מתקיים  יחס מפלה, ללא הכרה לאומית, בנושא הארנונה רק כנגד המכללות 

 הטכנולוגיות  שגם כך מופלות כבר שנים  בתקצוב  אל מול מקביליהן במשרד החינוך והאקדמיה.

 

למעשה מנציחים את האפליה.  השרים כחלון ודרעי  : ", יו"ר פורום המכללות הטכנולוגיותד"ר יוכבד פנחסי אדיב

ולעצירת האפליה  לשוויוניותסטורי שנגרם בשוגג,  והזדמנות לפעול יהיתה להם היום את ההזדמנות לתקן עוול ה

 "יה.עים בסוגנו שוב משרדי הפנים והאוצר מוליכים שולל ולא מכרירבת השנים. לצער

 

לענייני חקיקה בניסיון להסדיר את סוגיית הארנונה גם ( עלתה הצעתו של ח״כ מיקי זוהר בוועדת השרים 1.7היום )

עבור המכללות הטכנולוגיות. כאמור בשל התנגדותם של נציגי השרים דרעי וכחלון ההצעה לא עברה והמשך הדיון 

  נדחה לשבוע הבא.

 

השכלה המכללות הטכנולוגיות המצויות בפריפריה החברתית והגיאוגרפית הן החוליה האחרונה בתחום החינוך וה

הנגזרת התקציבית כולה הנדרשת לתיקון העוול ההיסטורי  אשר לא זכתה להקלות במס הארנונה, בשל טעות יסוד.

 מלש"ח בכל שנה בלבד, וזאת בחישוב שמרני.  15היא של עד כ 

 

יובהר כי תשלום הארנונה משפיע באופן ישיר על יכולת המכללה להשקיע בסטודנט ולהכשירו לשוק העבודה, שכן 

למעשה גורעת משמעותית , ועליו נאבקות המכללות כבר שנים,  ל חשבון תקציב המכללה שגם כך חסרהוצאה ע

 המכללות.  הפדגוגיות השונות ובהשגת יעדי ביכולות

 

השרים כחלון ודרעי למעשה מנציחים את האפליה.   " ד"ר יוכבד פנחסי אדיב, יו"ר פורום המכללות הטכנולוגיות:

ולעצירת האפליה  לשוויוניותסטורי שנגרם בשוגג,  והזדמנות לפעול ית ההזדמנות לתקן עוול ההיתה להם היום א

מנהלי המכללות, נחושים  ה.מוליכים שולל ולא מכריעים בסוגי שוב משרדי הפנים והאוצר לצערנורבת השנים. 

פורום מנהלי  הטכנולוגית.לחם בעוול המתמשך והמזלזל בהשכלה ילהיאבק בתיקון העוול בכל דרך חוקית ולה

המכללות הטכנולוגיות דורש כי הנושא יוסדר במהלך השבוע הקרוב,  כך שבמסגרת המשך הדיון בשבוע הבא ועדת 

 השרים תכריע לחיוב".
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